
NASTANITVENI CENTER

Vse kaže da hotel BO
Širši javnosti je najbrž znano, da se v Ljubljani zaradi kroničnega po-

manjkanja hotelskih zmogljivosli iščejo lokacije za novi holel. Iščejo jih v
Domžalah, za Bežigradom, Grajskem pobočju, Knafljevem prehodu in še
kje. Žal pa pristojni organi dolgo časa niso vedeli (ali niso hoteli vedeti), da
je v Ljubljani že zgrajena 13. nadstropna zgradba s 456 sobami in 912 leži-
šči, na Celovški 264, ki premore nastanitvene zmogljivosti kot vsi Ijubljanski
hoteli skupaj.

Do spoznanja, da bi le ta lahko
postala hotel B ali celo A kategorije,
je prišla skupina mladih in zagnanih
upraviteljev Nastanitvenega centra,
katerim ni vseeno, da je polovica
zgradbe prazna in da propada.
Odločili so se, da bodo tej agoniji
naredili konec. Sklicali so sestanek
18. maja, katerega so se udeležili
predstavniki mesta in republike, le
pristojni iz občine so manjkali, na
katerem je Janez RANKEL, direk-
tor nastanitvenega centra podal oce-
no stanja in možnosti razvoja. Pla-
čali so tudi izdelavo projekta sveto-
valni furmi Martin Krpan, ki po be-
sedah njihovega projektanta že zdaj
kaže, da se ta objekt da preurediti v
hotelske zmogljivosti. Nenazadnje
je objekt na idealni lokaciji za hotel,
na relaciji
Gorenjska—Zagreb—Trst, z mo-
žnostjo širjenja — dozidave in s
parkirnimi prostori. Na sestanku pa
ni šlo prezreti, da ves trud, ki ga vla-
ga skupina upraviteljev ni zaman,
saj imajo zdaj fantje v Nastanitve-
nem centru vso podporo republiške-
ga in mestnega komiteja za gostins-
tvo in turizem. Resda le v besedah,
pa vendarle na osnovi izdelanega
programa oziroma projekta bo mo-
žen tudi denar.

Upraviteljem pa glavobol ni po-
nehal vsaj dokler ne bodo uredili
lastninske odnose. Namreč Nastani-
tveni center se pojavlja le kot upra-
vitelj premoženja drugih — v zgrad-
bi je 36 lastnikov, med njimi 1S-
KRA DELTA, ki ima v lasti več kot
polovice zgradbe. Le-ta pa je tudi
največji kamen spotike v prizadeva-
njih, da bi čimprej prišli od besed k
dejanjem. Pred iremi leti je Iskra
Delta odkupila prazno polovico

objekta, še isto leto pa je bila prisi-
ljena tudi svojo dejavnost oz. zača-
sno uporabljati objekt v poslovne
namene, dokler ne bi zgradili nov
poslovno-proizvodni objekt. Pred
začetkom selitve v nove prostore v
Stegnah ob koncu leta 1987 in za-
četku leta 1988, je delala v objektu
nastanitvenega centra Šiška v pribli-
žno 250 sobah 400 delavcev Iskre
Delte. Konec meseca maja lani so
bili ti prostori skoraj popolnoma
prazni in so kot taki ostali še danes.
Iskra Delta v pomanjkanju denarja
hoče vse svoje sobe takoj prodati za
velike denarje. Zato nenehno išče
najboljšega ponudnika, a ji ga ne
uspe najti. V tem mrzličnem iska-
nju pa pozablja pod kako ugodnimi
pogoji in z namenskimi posojili
Stanovanjsko-komunalne banke je
kupovala stanovanja za samske de-
lavce, pozablja pa tudi na veliko
družbeno škodo, ki se dela s tem, da
Nastanitvenemu centru ne da niti
možnosti najema za daljše obdobje,
saj bi na ta način pomagala, da bi
preprečili nadaljnje propadanje.

Na sestanku so bili mnenja, da bi
se v sanacijo Nastanitvenega centra
morali bolj tvorno vključiti mestna
in zlasti občinska skupščina. Vsaj
glede dogovorov z Iskro Delto. Z
ostalimi lastniki pa so se dogovorili,
da bodo dobili predlog za sodelova-
nje pri financiranju bodočega hote-
la, za sedanje prebivalce Nastanitve-
nega centra pa bodo poiskali pri-
merna bivališča ali pa jih vzeli kot
stalne goste.

Možnosti in idej je še veliko, a
prepustimo to snovalcem projekta,
oz. programa, ki ga bodo ponudili
javnosti že v začetku junija.
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